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BURMISTRZ  KARPACZA

za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej

Karpacza

ZAPYTANIE

W SPRAWIE :

• Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Karpacz i zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

• Panie Burmistrzu zgodnie z  ustawą z dnia 21 czerwca 2001 r. o ochronie praw lokatorów,
mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie Kodeksu cywilnego  tworzeniem warunków do
zaspokajania  potrzeb mieszkaniowych wspólnoty  samorządowej  jest  zadaniem własnym
gminy. Rada Gminy uchwala wieloletnie programy gospodarowania mieszkaniowym zaso-
bem gminy oraz zasady wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zaso-
bu gminy. Wieloletni program gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy powinien
być opracowany na co najmniej pięć kolejnych lat.

PYTANIA :
 
                 
1. Jaki obecnie obowiązuje w gminie Karpacz wieloletni program gospodarowania mieszkaniowym
zasobem gminy ?

2. Ile przydzielono lokali komunalnych i socjalnych w latach 2015, 2016, 2017, 2018, 2019, 2020 r.
i komu ( z podziałem na poszczególne lata i rodzaj lokali i osoby, którym te lokale przydzielono) ?  

ZAŁĄCZNIK :
                            

 brak

Grzegorz Kubik
..........................

 


